

27 марта по 29 марта 2023-2024 учебного года Делегация ОшГУ прошли 3 дневную академическую мобильность в Университете Экономики и Педагогики. Старшие преподаватели ФМЯиК Карабекова Э.А. и Эргешова Н.Т провели интенсив курс по МПАЯ, открытие занятия. Подписан меморандум о двустороннему обмену ППС и студентов.

27 марта по 29 марта 2023-2024 учебного года Делегация ОшГУ прошли 3 дневную академическую мобильность в Университете Экономики и Педагогики. Старшие преподаватели ФМЯиК Карабекова Э.А. и Эргешова Н.Т провели интенсив курс по МПАЯ, открытие занятия. Подписан меморандум о двустороннему обмену ППС и студентов.

From 27 th to 29 th March of 2023-2024 academic year the delegation of Osh State University visited the University of Economics and Pedagogy in Andijon, Uzbekistan. Those three days were fruitful for both sides. The delegation worked in three sections like Economics, Pedagogy and Philology. University presentations focused on academic strength, international relations, scientific research, strategic plans, teaching methodology, demo lessons, pedagogical and methodological intensive master classes were conducted by two sides. In philological section senior teachers Elmira Karabekova and Nurzada Ergeshova actively exchanged with teaching English methodology, demo lessons. All members of delegation was awarded with certificate of completion. Memorandum on double sided academic mobility of professors and students were agreed and signed.



